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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Karl-Petter Thorwaldsson (S)

2021/22:1430 Subventionerna till serverhallarna 

Enligt en samanställning har de serverhallsbolag som etablerat sig i Sverige 
hittills fått investeringsstöd och elskatterabatter på över 1 miljard kronor, en 
summa som snabbt växer då serverhallarna slipper nästan hela den energiskatt 
som vanliga hushåll betalar på 36 öre per kilowattimme.

Motiveringen till de olika subventionerna har varit kopplad till löften om 
tiotusentals nya arbetstillfällen, men detta har visat sig vara en grov 
misskalkylering. De nya jobben räknas snarast i hundratal. Däremot förbrukar 
serverhallarna energimängder räknat i terawattimmar och hela procent av den 
totala produktionen. Detta sker i ett läge där vanliga medborgare på senare tid 
får mångdubbelt så dyra elräkningar som tidigare kopplat till effektunderskott 
så ligger det alltså fortsatt starka incitament för att etablera nya serverhallar i 
Sverige.

Utifrån ovan angivna så skulle jag vilja fråga näringsminister Karl-Petter 
Thorwaldsson: 

 

Avser ministern och regeringen att ompröva de frikostiga skatterabatterna för 
serverhallar i Sverige? 

………………………………………

Josef Fransson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-04-06
Besvaras senast
2022-04-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


